MAP Newsletter



Newsletter Date: November 6th, 2017

Dear Parent.

Since two years, Rand school has started administering the standardized test called Measures of Academic Progress™ (MAP) in Reading, Language Arts and Math twice in the school year to provide more frequent information on student progress and to help teachers get a clear picture of the actual skills students need support in meeting the expectations of rigorous career and readiness standards.

MAP test is developed by Northwest Evaluation Association (NWEA) , a research-based, non-profit organization that supports students and educators worldwide creating assessments solutions that precisely measure growth and proficiency and provide insights to help tailor instruction.

To have a better understanding of the MAP assessment and its importance and updates, we will have an orientation for mothers of 4^{th} , 5^{th} and 6^{th} graders on Wednesday, November 15^{th} , 2017 in the International School Auditorium from 8 a.m. -10 a.m.

We are truly excited to begin a new era that focuses on every child's individual growth and achievement with collaboration to help all kids learn, parents and teachers can have a profound positive impact on the lives of our children.



Test date is during the week of:

Please Click Here for: Math and English Practice and another English Practice

الأهالي الأعزاء ،

منذ عامين، بدأت مدرسة رند إدارة اختبار موحد يسمى قياس التقدم الأُكاديمي ™ (MAP) لمهارة القراءة، فنون اللغة والرياضيات وذلك خلال مرتين في العام الدراسي لتوفير المزيد من المعلومات المتكررة عن تقدم الطلاب ومساعدة المعلمين على الحصول على صورة أدق لمهارات طلابهم الفعلية والتي تحتاج إلى دعم لتلبية حاجاتهم الوظيفية المستقبلية

تم تطوير اختبار ماب من قبل جمعية (NWEA)، وهي منظمة غير ربحية قائمة على الأبحاث والتي تدعم الطلاب والمعلمين في جميع أنحاء العالم لخلق تقييات تقيس بدقة النمو والكفاءة وتقديم رؤى للمساعدة في عملية التعليم.

من أجل الحصول على فهم أفضل للبرنامج وأهميته، سيكون لدينا تعريف بالبرنامج يوم الأربعاء 15 نوفمبر 2017 لأمحات طلاب الصف الرابع والخامس والسادس في مسرح المدرسة العالمية من الساعة الثامنة وحتى العاشرة صباحاً.

نحن متحمسون حقا لبدء حقبة جديدة تركز على النمو الفردي لكل طفل وإنجازه. التعاون بين المعلمين والأباء لمساعدة جميع الأطفال على التعلم سيكون له تأثير إيجابي عميق على حياة أطفالنا.



الاختبار سيكون خلال الأسبوع: 14-10 ويسبر.